## Homework for Reception Advanced (RCA) Level

Date due: 13/10/2024

الواجب البيتي للمستوى التمهيدي المتقدم تاريخ التسليم: 2024/10/13

## (Islamic Education) التربية الاسلامية

- مراجعة الحديث رقم (2) (خيرُكُم مَن تعلَّمَ القرآنَ وعلَّمَهُ) على الصفحة (26) في كتاب التربية الإسلامية (KG) للتسميع داخل الفصل للتأكد من الحفظ.
- مراجعة موضوع (آداب الطريق) على الصفحة (84) في كتاب التربية الإسلامية (KG) لترسيخ الفهم والإستيعاب.
- Revise Hadeeth No (2) "The best among you are those who have learned the Qur'an and taught it (to others)." on P(26) in the Islamic Education Book (KG) to recite in the classroom to verify memorisation.
- Revise the subject of (Manners of The Road) on P(84) in the Islamic Education Book (KG) to consolidate understanding.

• Answer the following questions:	• الإجابة على الأسئلة التالية:
	1- ما هي الغاية من تعلم القرآن الكريم ؟
1- What is the purpose learning the Holy Qu	
	2- ما هي آداب الطريق ؟
2- What is the Manners of The Road?	
	3- مع من ينبغي لنا أن نتعاطف ؟
3- Who should we compassion with?	

## نشاط عملي: تذكروا الحديث وإقطعوا كلماته تحت الصورة أدناه وإلصقها في أماكنها الصحيحة داخل الصورة.

**Activity:** Memorize the Hadeeth and cut off its words below the picture and stick them on the right places in the picture.

